
Protokoll styrelsemöte 250505 
 
Närvarande: Randine Pettersson, Barbro Robertsson, Zusanne Eriksson, Liv 
Vikingson, Christina Landström, Maria Jisfält. 
 
§1 Mötet öppnades av ordförande Randine. 
 
§2 Maria Jisfält valdes till sekreterare. 
 
§3 Liv Vikingson valdes till justerare. 
 
§4 Dagordningen godkändes. 
 
§5 Föregående mötesprotokoll. 
 
§6 Rapporter: uppdrag, åtaganden 

 
● Kontakt med övriga markägare angående deras råttbekämpning - Lotta ej 

närvarande på mötet, tas upp igen vid nästa möte. 
● Barbro har färdigställt förslag på tillägg i introduktionen till nya odlare, 

Liv lägger in dokumentet på styrelsens Drive. 
● Barbro och Christina har träffat Studiefrämjandet och påbörjat 

studiecirkel JORD i samband med gårdagens arbetsdag. Vid träffen med 
Studiefrämjandet informerades det om möjlighet till en föreläsning från 
dem à 2½ timmar. Utöver de styrelsemedlemmar som var på plats deltog 
12 föreningsmedlemmar i studiecirkeln. Känslan var positiv. Nästa 
tillfälle blir i samband med arbetskvällen den 14/5. Barbro ansvarar för 
det. Totalt kommer det hållas studiecirkel vid 9 tillfällen. Beslut om 
eventuell föreläsning tas på ett senare möte. 

● Barbro har uppdaterat föreningens stadgar enligt beslut som togs på 
årsmötet 2024. Dokumentet ligger på föreningens hemsida. 

● Vem ansvarar för föreningens hemsida framöver? Fråga angående detta 
kommer att tas upp i samband med medlemsmötet 15/6. Liv kan göra 
inlägg och lägga upp dokument.  
Föreningens Facebook- och Instagramsidor är öppna, men 
medlemsgruppen på Facebook kommer även fortsättningsvis att hållas 
privat. 



● Medlemmar med låg närvaro vid arbetsdagar är kontaktade av styrelsen. 
● Pinnar/stolpar till benjeshäcken är inköpta och nedsatta i marken. 
● Fördelning av lotter och pallkragar är klar. Liv och Randine kontaktar de 

nya odlarna för introduktion. 
● Avsaknaden av valberedning kommer att tas upp på medlemsmötet 15/6. 

En valberedning måste väljas inför att en styrelse ska kunna väljas vid 
nästa årsmöte.  

● Filmvisning bokad 8/5 i samarbete med Högsbo församling. Detaljerna 
bestäms i samråd med Susanne och den medlem som föreslagit visningen.  

● Exploateringsförvaltningen har godkänt fast grill på området. Barbro tar 
kontakt med samarbetspartners för att höra om föreningen kan få hjälp 
med detta.  

● Information om lövplattmasken finns uppsatt på anslagstavlan. 
● Tre arbetsdagar genomförda sedan föregående möte.  

 
§7 Föreningen har nu 13024 kr. Grus och flis är inköpt för dryga 9000 kr och 
Loopia webbhotell är betalt. Medel saknas för ytterligare leverans av flis i år. 
 
§8 Beslut tas att de medlemmar som inte betalat avgift trots två generella 
påminnelser och en personlig påminnelse tappar sin plats i kön. 
 
§9 Nästa styrelsemöte är inplanerat till den 10/6. Ansvarig för arbetsdag 14/5 är 
Maria, 24/5 Christina och 3/6 prel. Randine.  
Randine ordnar tilltugg till filmvisningen den 8/5. 
 
§10 Övriga frågor: Komposten behöver stagas upp. Görs på arbetsdag. 
Påminnelse tas på medlemsmötet angående att inte plocka rent på de 
gemensamma bärbuskarna.  
Uppdatering av styrelsens kontaktuppgifter till markägare behöver göras då det 
framkommit att information skickas ut till förra kassören.     
 
§11 Mötet avslutades. 
 
 
 
 
Maria Jisfält      Liv Vikingson 



Uppdrag, åtaganden inför nästa möte: 
 

● Lotta kontaktar övriga markägare angående råttbekämpning. 
● Barbro kontaktar samarbetspartners angående grill. 
● Uppdatering av styrelsens kontaktuppgifter.   

 


